
Protokoll fört vid årsmöte i Grönslätts Intresseförening 2019-07-20

Närvarande representanter för följande tomter: 

7001, 7002, 7008, 7009, 7010, 7011, 7018, 7019, 7020, 7023, 7027, 7028, 7031, 7032, 7033, 

7034, 7037, 7038, 7039, 7040, 7041, 7042, 7044, 7047, 7048, 7049, 7050, 7051, 7054, 7056,  

7057, 7063, 7065, 7067, 7069, 7072, 7079, 7089, 7090, 7091, 7092, 7095, 7097, 7099, 7104, 

7107, 7110, 7114, 7115, 7118, 7122, 7129, 7131, 7137, 7139, 7140, 7144, 7146, 7147, 7148, 

7149, 7151, 7156, 7157, 7159 

 

1. Mötets öppnande 

Ronny öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

2. Val av ordförande vid mötet 

Tony Gustafsson valdes och tackade för förtroendet. 

3. Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

4. Justering av röstlängd 

Avprickningen vid ankomst godkändes som röstlängd. 

5. Mötets stadgeenliga utlysande 

Mötet är utlyst i tid. 

6. Val av två justeringspersoner, vilka även skall tjänstgöra som valkontrollanter och 

rösträknare 

Bo Hansson, tomt 7151 och Inger Ericsson, tomt 7095 valdes 

7. Styrelsens förvaltningsberättelse 

Ronny berättade valda delar ur verksamhetsberättelsen. Sölvesborgs energi kommer 

börja gräva, eller NCC som fått uppdraget, fr o m slutet av augusti på Grönslätt och 

både V/A och el kommer grävas ner. Start med uppställande av bodar är den 12 

augusti. Detta ska vara klart innan nästa sommar men det beräknas inte kunna 

kopplas in förrän oktober 2020. Nuvarande avgift 48 700 kr kan komma att ändras då 

den inte bestäms förrän nästa år. Servisanmälan som skickats ut måste skickas in av 

alla husägare till Sölvesborgs energi.  

Ronny undrade var vattenanslutningen till dansbanan finns eftersom vi vill ha både el 

och vatten dit. Troligen på tomt 7128.  

Man kan anmäla sig till Sölvesborgs energi för att få veckovisa SMS om var de 

planerar gräva den kommande veckan. Vi kommer presentera de erbjudande om 

grävningar på egen tomt som vi får in på vår hemsida www.gronslatt.com. 

Föreningen kommer inte ta ställning för något förslag.  

Telia kommer på sikt att lägga ner det fasta nätet. 

Lars Norgren redogjorde för vad som hänt angående byggnation på Stiby 28:1. 

Senaste förslaget är tätare bebyggelse intill nordvästra delen av Grönslätt. Även 

http://www.gronslatt.com/


utbyggnad av Stiby 30:10 vid skolan utreds men Länsstyrelsen har varit mer negativ 

till denna utbyggnad. Hoppet står bl a till att boplatser för fladdermöss måste 

bevaras. 

Stibyvägen blir sämre och sämre och är knappt farbar. Den ska göras om till ”bra 

grusväg”. 

Karin Sällström och Monica Schmidt visade upp en första upplaga av boken om 

Grönslätts historia. De visade även planscher och foto som alla kunde titta på i 

pausen. De har gjort ett fantastiskt jobb. 

8. Ekonomisk redogörelse 

Åsa redogjorde för vår ekonomi. Vi hade ca 900 000 kr i kassan vid slutet av 

bokslutsåret. Även året som gått har det varit svårt att få in alla avgifter i tid. 

Vattenförbrukningen har varit normal. 

9. Revisorer redovisar revisionsberättelsen 

Revisor Thomas Gustavsson läste upp revisionsberättelsen och föreslog att styrelsen 

skulle få ansvarsfrihet. 

10. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 

11. Bestämmande av ersättning för ospecificerade utlägg till styrelseledamöter och 

revisorer samt eventuella övriga funktionärer 

Oförändrad ersättning. Alla i styrelsen slipper betala årsavgiften. Festkommittén 

betalar halv årsavgift. 

12. Fastställande av verksamhetsplan samt årsmötets instruktioner till styrelsen för nästa 

verksamhetsår 

Det blir ett besvärligt år för alla på Grönslätt inte minst de fastboende p g av 

grävningar. Troligtvis inte några trädfällningar eftersom det blir så mycket grävande 

av NCC.  Arbetet med Grönslätts historia fortsätter även om en bok nu skapats. 

13. Fastställande av budget, årsavgift och eventuella extra avgifter 

Beslut enligt förslag. 

14. Redovisning från arbetsgruppens bevakning av detaljplan Stiby 28:1 samt förslag till 

budget för arbetsgruppens fortsatta agerande 

se under punkt 7 

15. Val av styrelseordförande och föreningens ordförande på ett år 

Omval av Ronny Anderberg, 7050 

16. Val av vice ordförande på två år  

Omval av Lars-Erik Johansson, 7114 

17.  (Val av sekreterare på två år (1 år kvar)) 

18.  Val av kassör på två år  

omval av Åsa Gustafsson, 7054 

19.  (Val av styrelseledamot på två år (1 år kvar)) 

20.  Val av två styrelsesuppleanter på ett år 

Omval av Staffan Olsson, 7037 och Thomas Andersson, 7042 



21.  Val av valberedningskommitté på ett år (ordförande och minst två ledamöter samt 

minst en suppleant) 

omval av samtliga: Inger Falck, 7051, sammankallande, Mikael Juhlin, 7085 

Margareta Melin, 7146 samt Elisabeth Ljungberg, 7002, suppleant 

22. Val av två revisorer på ett år jämte suppleant på ett år 

omval av Hans Axler samt Thomas Gustafsson, 7001 

omval av Christer Bengtsson, 7089, suppleant 

23. Val av festkommitté på ett år 

Omval av Clary Bergqvist, 7063 och Rolf Åström, 7139 

Nyval av Martin Hallgren, 7118, suppleant 

24. Val av två representanter i Kalvhagsvägens (Stiby-) vägförening på ett år 

Omval av Torsten Jakobsson, 7110. Styrelsen utser en representant 

25. Styrelsens eller föreningsmedlemmarnas förslag (bl a inkomna motioner) 

Inga inkomna förslag 

26. Övriga frågor 

Ingrid Hjalmarsson Pinna undrar om det finns möjlighet till sommarvatten i 

framtiden. Det blir inga problem att stänga av vattnet vintertid även om man har 

vattenmätare. Agneta Liljedal tycker det kör för mycket bilar på Baldersvägen och att 

de kör fort i svängen från Eddavägen. Agneta vill ha farthinder. Det är inte aktuellt. 

Det kommer vara mycket störningar det närmaste året p g av mycket trafik. 

Mats Nilsson ville ge en eloge till team Hallin för vårt fantastiska utegym. Mats 

Eriksson berättade att utegymmet används som lekplats och att inte alla alltid ställer 

tillbaka vikter mm. Bosse Hansson påpekade att vi har skrotbilar här på området. Ska 

diskuteras på nästa styrelsemöte. Clary Bergkvist tog upp frågan om några som 

tältade på vår badplats. Allemansrätten gäller.  

Inger tackade styrelsen och speciellt Ronny för allt arbete som lagts ner det senaste 

året. Ronny fick varma applåder. 

27. Mötets avslutande 

Tony avslutade mötet och Ronny tackar styrelsen och alla som jobbar ideellt. 

Vid protokollet 

 

Ing-Marie Hultberg, 7039 

___________________________ 

Justeras 

Bo Hansson, 7151                                 Inger Ericsson, 7095 

 

___________________________ _________________________ 


